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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Законност, обществен ред, противодействие на корупцията и 

конфликт на интереси (ЗОРПККИ)  

 

Днес, 19.09.2024 г. (четвъртък), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по ЗОРПККИ, в състав: 

 ПК по ЗОРПККИ присъства отсъства забележка 

1. Минчо Минчев – председател     

2. Иван Батов – зам.-председател     

3. Стоян Стоянов - член     

4. Мустаджан Шабан - член     

5. Тодор Бекяров - член     

 

В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината, Др. Андреева – директор ОА, 

кметове на кметства и Ан. Асенова – председател на ОбС. 

Заседанието се откри и ръководи от г-н Минчо Минчев – председател на ПК по ЗОРПККИ. 

Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

М. Минчев предложи докладните записки, чийто кметове отсъстват от заседанието на 

комисията, да не се разглеждат. 

 Председателят предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 От залата отсъства Стоян Стоянов. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред с допълнителната точка. 

 С 5 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно извънредно общо 

събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 27.09.2024 г. и резервна дата 

на 14.10.2024 г. 

2- 2. Докладна записка от Г. Хаджъ – кмет с. Кочово, относно доклад за дейността и проблемите 

на кметство с. Кочово, общ. Велики Преслав. 

3- 3. Докладна записка от Ю. Лозанов – кмет с. Имренчево, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

4- 4. Докладна записка от Г. Бенев – кмет с. Хан Крум, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Хан Крум, общ. Велики Преслав. 

5- 5. Докладна записка от Ив. Бекташев – кмет с. Суха река, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Суха река, общ. Велики Преслав. 

6- 6. Докладна записка от Г. Недялков – кмет с. Златар, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Златар, общ. Велики Преслав. 

7- 7. Докладна записка от О. Исмаил – кмет с. Мостич, относно доклад за дейността и 

проблемите на кметство с. Мостич, общ. Велики Преслав. 

8- 10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно отчет изпълнение на 

бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за 

състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а от ЗОД за 2023 г. 

9- 12. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно задание за 

проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: „Реконструкция на 

довеждащ водопровод за гр. Търговище, преминаване под път П-74 при с. Имренчево“ в 

землището на с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

10- 13. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне начална 

цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот с 

идентификатор 30942.501.503 по КК с. Златар. 
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11- 14. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне начална 

цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба на застроен поземлен имот с 

идентификатор 39133.501.401 по КК с. Кочово. 

 

По т.1 извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Шумен“ АД,  гр. Шумен, на 

27.09.2024 г. и резервна дата на 14.10.2024 г. 

Г-жа Ан. Асенова подробно представи докладната записка и даде допълнителни разяснения по 

точките от дневния ред на общото събрание на МБАЛ - Шумен. 

Отношение по докладната записка взе г-н М. Минчев. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 Проекта за решение от дневния ред на общото събрание бе подложен на гласуване точка 

по точка.  

 По т. 1, т. 2, т. 3, т. 4, т. 5, т. 6, т. 7 и т. 8 комисията упълномощи с 5 гл. „за“ 

представителят на общината да гласува със „ЗА“ по всички точки. 

 Т. 2 се прие с 5 гл. „за“. 

 Цялостно проекта за решение бе приет с 5 гл. „за“. 

 

 

По т.2: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Кочово, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-жа Хаджъ представи доклада на кметство с. Кочово. 

Като належащ проблем за селото г-жа Хаджъ посочи липсата на места в гробищния парк. 

Отношение по доклада и въпроси поставиха М. Минчев, М. Шабан. 

На въпросите вносителят и инж. Йорданов отговориха. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. 

 

 

По т.3: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-н Лозанов представи доклада на кметство с. Имренчево. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. 

 

 

По т.4: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Хан Крум, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-н Бенев представи доклада на кметство с. Хан Крум. Като основен проблем г-н 

Бенев посочи необходимостта от неотложен ремонт на коритото на отводнителния канал, 

минаващ през селото. 

Отношение взеха М. Минчев, М. Шабан. 

Г-н Шабан предложи в бюджета за следващата година за с. Хан Крум да се заделят средства, 

които да бъдат за почистване на отводнителния канал. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. 

 

 

По т.5: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Суха река, общ. Велики Преслав.  

Вносителят г-н Ив. Бекташев представи доклада на кметство с. Суха река. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. 

 

 

По т.6: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Златар, общ. Велики Преслав. 

Вносителят г-н Г. Недялков представи доклада на кметство с. Златар. 

Като най-сериозни проблеми за с. Златар, г-н Недялков посочи недостига на вода за населението 
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и разширяването на гробищния парк.  

Отношение по доклада взеха г-н Минчев и г-н Шабан. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „против“ доклада бе приет. 

 

 

По т.7: доклад за дейността и проблемите на кметство с. Мостич, общ. Велики Преслав. 

 Докладната записка не се разглежда, поради отсъствие на вносителя. 

 

По т.8: относно отчет изпълнение на бюджета и сметките за средства от ЕС на община Велики 

Преслав към 31.12.2023 г. и отчет за състоянието на общинския дълг и дълга на лицата по чл. 8а 

от ЗОД за 2023 г. 

Положително становище в подкрепа на отчета изказа г-н Минчев. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

 

По т.9: задание за проектиране и допускане изработването на ПУП-ПП за изграждане на обект: 

„Реконструкция на довеждащ водопровод за гр. Търговище, преминаване под път П-74 при с. 

Имренчево“ в землището на с. Имренчево, общ. Велики Преслав. 

Г-н Ив. Батов взе отношение и постави въпрос – с изграждането на трасето няма ли да се 

възпрепятства достъпа до селото. 

Отношение взе и г-жа Ан. Асенова, която отговори, че това е съществуващ водопровод. 

На членовете на комисията бе предоставена и скица проект на трасето.   

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за“ и 1 гл. „въздържал се“ решението бе прието. 

 

 

По т.10: определяне начална цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за 

продажба на застроен поземлен имот с идентификатор 30942.501.503 по КК с. Златар. 

Г-н Минчев взе отношение по докладната и направи предложение за промяна в проекта на 

решение. Г-н Минчев предложи началната цена на имота от 169 200,00 лв. без ДДС - да стане 

265 627,00 лв.; стъпка за наддаване от 8 460,00 лв. - да стане 13 281,00 лв. и депозит за участие в 

търга от 16 920,00 лв. - да стане 26 563,00 лв. 

Относно направеното предложение, г-н Минчев изложи своите мотиви, а именно: „оценката от 

лицензирания оценител е занижена, цената на имота е ниска, спрямо цените на имотния пазар в 

момента,  Общински съвет има право да вдигне цената“. 

Г-н Батов изрази становище против направеното предложение за увеличение на цената на имота. 

Г-н Батов сподели мнение, че в селата няма голям интерес от инвеститори, амортизацията на 

сградата през годините си е казала думата, и ако цената се запази същата и има желаещи да 

участват на търга, то тя ще се повиши.  

Г-н М. Шабан изказа становище в подкрепа на направеното предложение от г-н Минчев и 

допълни, че: „сградите са масивни, не са толкова зле, Общината не се нуждае в момента спешно 

от средства и не е необходимо да смъкваме цената, за да се продаде имота“. Г-н Шабан допълни 

още, че Общината няма имоти до безкрай, които да продава и имотите предложени в тази и 

следващата докладна трябва да си получат реалната цена. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

Направеното предложение от г-н Минчев - началната цена на имота да бъде в размер на 

265 627,00 лв. без ДДС; стъпката за наддаване да стане 13 281,00 лв. и депозит за участие в 

търга - да стане 26 563,00 лв., бе подложено на гласуване и с 3 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 1 гл. 

„въздържал се“ предложението бе прието. 

 Проекта за решение с приетата промяна се прие с 3 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“. 
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По т.11: определяне начална цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за 

продажба на застроен поземлен имот с идентификатор 39133.501.401 по КК с. Кочово. 

Г-н Минчев взе отношение по докладната и направи предложение за промяна в проекта на 

решение. Г-н Минчев предложи началната цена на имота от 210 600,00 лв. без ДДС, да стане 

416 437 ,00 лв.; стъпка за наддаване – 10 530,00 лв. да стане – 20 822,00 лв. и депозит за участие 

в търга – 21 060,00 лв. – да стане – 41 644,00 лв. 

Г-н Шабан подкрепи направеното предложение. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

Предложението на г-н Минчев за промяна цената на имота бе подложено на гласуване и с 3 гл. 

„за“ и 2 гл. „въздържал се“ бе прието. 

 Проекта за решение с приетата промяна се прие с 3 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 15:00 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 М. Минчев,  п 

 Председател на ПК по ЗОРПККИ 

  

 Изготвил: Т. Янкова – гл. спец АО в Звено ОбС 

 


